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Zápis 

ze 3. schůze Rady města Blatná v působnosti valné hromady společnosti Technické služby města 

Blatné s.r.o., která se konala dne 23.11.2022 

 v kanceláři jednatele společnosti 

 

 

Pan starosta zahájil schůzi Rady města Blatné v 9:24 hodin. 

 

Přítomni: Pan starosta, pan místostarosta, Ing. Petr Linhart, Ing. Miloslav Vít, Luboš Srb, Ing. Pavel Srb, 

Hana Šourková 

Pan starosta navrhl ověřovatele zápisu: pan místostarosta, Ing. Petr Linhart 

Hlasování: 3 - 2 (pan místostarosta, Ing. Linhart) - 0 

 

Pan starosta konstatuje, že schůze byla svolána řádně, že radní jsou usnášeníschopní a že materiály byly na 

dnešní schůzi odeslány včas. Uvádí, že program dnešní schůze není nikterak doplňován. Dotazuje se, zdali 

má někdo z členů valné hromady nějaké připomínky k programu, jestli ho někdo nechce doplnit, není tomu 

tak, a proto nechává hlasovat o předloženém programu. 

Hlasování: 5 – 0 – 0  

 

Bod č. 1 – Kontrola plnění usnesení 

Pan místostarosta konstatuje, že všechna minulá usnesení byla splněna a dotazuje, zdali mají radní 

k přehledu plnění minulých usnesení nějaké dotazy či připomínky. Žádný radní nemá k tomuto bodu 

připomínky. 

 

Bod č. 3 – Zpráva o činnosti za rok 2022 

Pan starosta konstatoval, že množství uloženého komunálního odpadu se snížilo a je vidět, že občané více 

třídí. Dále se zeptal, které tříděné komodity se prodávají se ziskem. Ing. Srb odpovídá, že plasty. Pan 

místostarosta informoval, že po výměně osvětlení na hřbitově je již nyní vidět úspora spotřeby elektrické 

energie. Pan místostarosta se dotazuje, zda bude rozpočtová položka na veřejné osvětlení v roce 2022 plně 

vyčerpána. Ing. Srb odpovídá, že nikoliv. 

Hlasování: 5 - 0 – 0. Usnesení č.343/22 

 

Bod č. 4 – Předpokládaný hospodářský výsledek 

Pan starosta seznámil přítomné s předběžným hospodářským výsledkem a konstatoval, že zisk společnosti je 

přiměřený prováděným činnostem a bude využit k rozvoji společnosti. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 344/22 

 

Bod č. 5 – Ceník od 1.1.2023 

Pan starosta se zeptal, jak jsou tvořeny nové ceny. Ing. Srb odpovídá, že je počítáno s nárůstem mezd o 10% 

a zvýšení cen ostatních vstupů o 5%.  

Bez připomínek. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 345/22 

 

Bod č. 6 – Navýšení hrubých mezd zaměstnanců od 1.1.2023 

Na tento bod v 10,04 hod. přichází zástupce odborové organizace UNIOS pan Miroslav Šimůnek. Vzhledem 

k tomu, že při kalkulaci ceníku od 1.1.2023 je počítáno s 10% navýšením mzdových výměrů, navrhuje pan 

starosta zvýšit mzdy zaměstnanců také o 10%. Ostatní radní také souhlasí. Pan starosta nechává hlasovat o 

usnesení: „RM po projednání schvaluje navýšení mzdových nákladů od 1.1.2023 dle upraveného návrhu“. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 346/22 

 

V 10,10 hod. odchází zástupce odborové organizace UNIOS. 

 

Bod č. 7 – Odměna jednateli za rok 2022 

Bez připomínek. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 347/22 



2 

 

 

Bod č. 8 – Návrhy na vyřazení dlouhodobého a krátkodobého majetku 

Bez připomínek. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 348/22 

 

Bod č. 9 – Změna záloh na rok 2023 

Bez připomínek 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 349/22 

 

 

Informace: a) Přehled plnění úkolů ze 4.11.2020 a 4.5.2022 – pan starosta shrnul úkoly z minulé valné 

hromady a seznámil radní o jejich plnění. 

 

b) Zpráva o provozu rekreačního areálu 

 

c) Účetní kontrola provedená auditorem 

 

d) Přehled podaných dotačních žádostí 

 

Pan místostarosta shrnul nové i stávající úkoly, které jsou přílohou zápisu jako informace e) 

 

Pan starosta v 10:36 hodin ukončil schůzi Rady města Blatná v působnosti valné hromady společnosti 

Technické služby města Blatná s.r.o. 

 

 

 

 

Zapsala: Hana Šourková 

 


